
MEMORA 

V a o :DIE/fcE 

Aan: Chef DIE via. Sc DIE 

Onderwerp: 3̂ gelfp-d̂ fef? Landbouwraden 

c c . j Kr. 

Datumii4 december I977 

nr.: 1103 

Mijn deelname aan de LandbouwraadT van 12/13 december jl. geeft 
mij aanleiding tot het volgende algemene commentaar. 

1, Voorbereiding. 

De Raad werd in Brussel voorbereid door werkgroepen, beheerscoziitéa 
met als coördinerend orgaan het CSA, Over sommige onderwerpen aas 
tevens gesproken in het Comité van PV's (Joegoslavië, Cyprus). 

In Den Haag vond voorbereiding voor deze Raad plaats in de 
Coördinatie Commissie van 1 november en 7 december 1977• 

De ervaring is dat onse betrokkenheid bij de voorbereiding wedercz 
van weinig betekenis is geweest voor de uiteindelijke standpuntbepaling 
van de Nederlandse delegatie in de Raad. Dit hangt samen met het 
volgende: 

a. onze kontakten met L&V lopen via de Directie Internationale Scooo— 
mische Aangelegenheden (DIEA) van drs. Bergman, die zelf erkent 
niet alles te kunnen volgen in Brussel; 

b. de echte onderhandelingen in Brussel, worden op niveau van 
werkgroepen, CSA en in feite ook de Raad gevoerd door de 
Di rectie Marktordeningsvraagstukken; 

c. L&V heeft bij mijn weten nog nimmer het initiatief genoaea tot 
interdepartementaal overleg t.b.v. standpuntbepaling op wexkeXaOP 
niveau of CSA; 

d. de Nederlandse opstelling in het CSA wordt niet interdepartementaal 
voorbereid zoals het Coreper; 

e. de verslagen van het CSA worden door ons met een vertragir.-r vaa ca» 
1^ week ontvangen; 

f. de fysieke mogelijkheden ontbreken DIB om onder doaa MWlMlAlfltoti** 
L&V op de voet te volgen» 
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MEMORANDUM 

Datum i 
Vin: 

Aan: 
Onderwerp: — 2 — 

2. Deelname aan Raadszitting» 

L&V geeft aan alle leden van de delegatie naar Landhouirraden het 
dossier dat voor de Minister is vervaardigd. Zulks vindt echter 
kort voor of staande de vergadering plaats zodat bestudering ervan 
beperkt moet blijven. Overigens vindt geen delegatieoverleg plaats 
zodat eventuele opmerkingen onzerzijds moeilijk geldend te Baken 
zijn. De ambtelijke adviseurs van de Minister vertonen zich daarbij 
nooit in de Coördinatie Commissie. Slechts via plv. PVBG kan aan 
de tafel enige invloed op de delegatie/worden uitgeoefend. 

Conclusies» 

Voorop moet staan, dat DIB ook ten aanzien van het voor de europese 
integratie cruciale landbouwbeleid een redelijke mate van invloed 
moet kunnen uitoefenen. Het GLB heeft immers een directe invloed op 
de externe betrekkingen en de ontwikkelingssamenwerking. 

Als suggesties voor verbetering van de huidige onbevredigende gan«r 
van zaken stel ik voor: 

- regelmatig interdepartementaal overleg over de opstelling ir. he: 

- ad-hoc overleg over belangrijke documenten of voorstellen van do 
Commissie (prijzen, landbouwbalans e t c ) ; 

- snellere rapportage over het overleg in het CSA (eventoool per telex, 
conform PV —verslagen); 

- de Uederlaxi.se vertegenwoordiger in het CSA neemt zelf deel aan kot 
overleg in de Coördinatie Commissie; 

Gaarne Uw visie. 

•B.;V.w.b. deze Landbouwraad merk ik op dat de voorbereiding in de 
Coördinatie Commissie onbevredigend verliep ten aanzien van de 
agendapunten Joegoslavië en ricinus, terwijl do belangrijke punten 
likeurwijnen (Cyprus-sherry)f en verwerkingspremies voor sinaasappels» 
ten onrechte in het geheel niet werden besproken* 
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